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Diari porlanh'eu Je r(squerra DepuLhrana Je [alalunya a les romarques larrafJonines

la
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Ili DOifre§ regiJori Jelenien en lof momenf, el programa Jel pariU J'Iiquerra
DepuLJ¡�aDa Je [alalunya, en mafèria preiiupoifària muni�ipal

Comença la sessió a les 10 '30, pre
sidida per l'Alcalde senyor Martí

Baiges, i amb assistència dels regi
dors senyors Borràs, Cabré, An

dreu, Abelló, Magrinyà, Odena, Vi
lalta, Bieto, Gatell, Virgili, Banús,
Ribes, Clariana, Tortajada, Jortl-a
na (J.), Monné, Balsells, Mercadé
i Caixês.
Él senyor Bieto, referint-se al

que quedà pendent en la sessió an

terior, dóna explicacions respecte
els augments dels sous d'empleats
del mercat. Aquests augments -

diu ---:- estan en relació al guany
de cada Ull. Els regidors es donen

per enterats.
El senyor Gatell, usa de la pa

raula, per aclarir el que va dir en
la sessió del dilluns, referent a les

sortides dels gegants. Afirma que,
efeetivament va esmentar els dies
de Corpus i Sant Pere, però ho féu,
amb el sentit que aquests són els

dies tradieionals, Es mostrà molt
queixós de la .resenya que es pu
blicà a FOMENT i del comentari que
l'acompanyava i fa novament, en

nom propi i el del' seu partit, pro
testes de laïcisme. Com sigui -
diu - que a la sessió no hi havia
redactor de FOMENT, atribueix Ia

ressenya als regidors que hi assis
tiren i troba que més valia que ho

diguessin en plena sessió.
El senyor Borràs rebutja les pa

raules del senyor Gatell amb tota

energia i diu que tant ell, com tota
la minoria d'E. R. de C. tenen Ia
suficient valentia per a dir en plè
na sessió i allí on c�lgui, tot quan
tinguin a bé. Respecte al comenta
ri i ressenya de FOMENT� ha de ma

niiestar ben elarament, que la re

dacció d'aquest diari, es ben lliu
re, com totes, de comentar els par
laments que es fan a les sessions i
treure 'n les eonseqüêneíes que els
5embli.
El senyor Cabré diu que la dis

cussió està fóra de lloc. Al Beu dia
l'Ajuntament ja decidirà quin�

han d 'ésser loo sortides dels ge

gants.
Intervenen els senyors Vilalta, i

el senyor alcalde per tallar aquesta
discussió.

ELS REGIDORS DE FO
MENT DEFENSEN L'AUG
MENT DEL S JORNALS
DELS OBRERS DE LA

BRIGADA.

El senyor Cabré fa ús de la pa
raula. Abans d 'entrar a la discus
sió del pressupost d'ingressos
diu-s-em crec obligat a fer unes ma
nifestaeions que a la vegada senya.
laran l 'actitud futura de la nostra

minoria en l 'assumpte que vaig a

tractar. No les faig després, per
no encaixar en eap de les partides
que es llegiran.
En acabar-se la sesssió d'anit el

President de la Comissió de Fo
ment vamanifestar que la quanti
tat consignada per a la Brigada Mu
nieípal, era suficient per a poguer
augmentar els jornals dels seus 0-

brers i com sigui que nosaltres en

tenem que és just i d 'urgència que
s'augmentin degudament, venim, i
llealment us ho advertim, per tal
que abans d'anar a l'aprovaci6 de
res partides d'ingressos pogueu cer
car la manera d 'atendre les millo
res dels jornals d'aquells obrers a

les quals l'Ajuntament s'hi va, mo
ralment, eomprometre.
Li contesta Ia presidència dient

que no és el moment oportú, per
què es tracta d 'una partida que ja
ha estat aprovada i que la Comissió
de Pressupostos ja ho va tenir en

compte i per això va consignar un
augment de 5.000 pessetes per a

quest concepte.
Insisteix el senyor Cabré, qui

diu - sap perfeetament que no és
1 'hora de discutir la partída però
que ho fa davant de les greus ma-

. nifestaeions del senyor President
de la Comissió de Foment, i per
què mai no podia ereure 'e que a

quella qnantitat fOti eonsignada

contra el seu parer i ja que ara

ell diu que no és sufícient, em crec

que dec advertir-vos.
Com sigui que la Presidència.

manté el criteri exposat i afegeix
que al seu dia l'Ajuntament ja ho

resoldrà, el senyor Cabré acaba la
seva intervenció dient que la seva

minoria ha tingut interès en fixar
la seva futura posició en aquest as
sumpte i ho han advertit llealmerrt,
al Consistori ; si la majoria no ho
vol atendre, allà ella amb la seva

responsabilitat.
Es passa al capítol 3.Err. El s�

nyor Magrinyà, demana, que es

facin les gestions necessàries, per
què la Comissaria de la Generali
tat a Tarragona, senyali en els
seus pressupostos les quantitate
amb què ha de subvencionar la nos

tra beneficència. El senyor Alcal
de, diu que ja s'han fet aquestes
gestions i que continuen. 'EI senyor
Magrinyà resta satisfet.

La presidència li contesta. En

part creu que el senyor Borràs té
raó, però creu que els propietaria
poden pagar ben bé aquests ein
cuanta cèntims cada mes. FinaI
ment Ilença aquesta frase lapidà
ria: Si no paga el contribuent, qui
pagarà 1
Intervé el senyor Gatell, per a

referir-se als augments de subven
cions a les entitats culturals. Tam
bé troba bé que els propietaria pa

guin.
La presidència i el senyor Bor

ràs es ratifiquen en llurs respecti
ves manifestacions i aquest darrer
afegeix que oportunament senya
larà noves fonts d'ingressos. S'a

prova finalment 1 'impost, amb el
vot en contra dels regidors de Fo
ment.

En discutir-se el capítol 8.è i en
el que respecta a guarderia rural,
el senyor Òdena demana que no si

guin carregats als propietaria de

finques rústegues, els augments d'
aquells empleats.
Li contesta la presidència i que

da aprovat 1 'apartat tal com esta
redactat.
El mateix senyor Alcalde, defen

sa un augment de 1 'impost sobre
earns. Intervé el senyor Borràs,
qui repeteix que s6n excessius els
impostos que pesen sobre els ciu
tadans. Es necessari no gravar més
els articles de primera neeessitat,
No pot compartir de cap manera

el criteri que sustenta la majoria
de voler nivellar el pressupost a:

base d'augmentar els impostos i es
declara contrari dels impostOs indi..
(&� Q la tsr��)J

No és hora d'atropellar més el con
tribuent. Si hem deziivellar el pres
supost, cal cercar altres formes d'
ingressos.

LA NOSTRA MINORIA S 'O
POSA l VOTA EN CONTRA
DE L'AUGMENT DELS AR
BITRIS QUE GRAVEN LA

CARN l L'AIGUA.
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(ELS NOSTRES REGIDORS
S'OPOSEN A L'AUGMENT
DE TRIBUTIS DAVANT LA
SITUACIO QUE TRAVES-

SA REUS.

S 'entra al capítol 4rt. El senyor
Alcalde, explica que es crea un

nou impost per conservació de con

tadors del servei d'aigües. Aquest
impost serà de 0'50 ptes. per mes
i contador. S'estèn en eonsídera
cions respecte al servei d 'aigües, pI
qual troba que rendeix poc actual
ment. Estima que aquest nou im

post és just.
El senyor Borràs, diu que ja sap

que els ingressos han de nivellar
les despeses i per aquesta causa cal
cercar-los fins a aconseguir-ho.
Amb tot, es mostra contrari en ab
solut de carregar més el contri
buent. Són massa ja els- impostos
que aquest ha de sofrir i no hem
d'oblidar que això és causa de ma

lestar. També s'ha de tenir en comp
te - afegèix - que la potència
eontributiva de Reus, ha minvat.
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